

Amazing 台湾
TAIWAN

7D6N 台北/桃园/宜兰/台中 (全日自由活动)

TAIPEI / TAOYUAN / YILAN / TAICHUNG
(1 DAY FREE & EASY)

Tour Code: WLW-4



程逸商旅™
ORANGE LEISURE



Taiwan
台湾



Longshan Temple
龙山寺



Gaomei Wetlands
高美湿地



Qingjing Skywalk
天空步道

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Sun Moon Lake
日月潭



Ximending
西门町



Bopiliao Historical Block
剥皮寮老街



National Taichung Theater
台中国家歌剧院



精简行程

第一天

启程 ✈️ 桃园

(机上用餐/-)

☑ 中坜夜市

第二天

桃园 🚌 苗栗 🚌 南投

(早/-/晚)

☑ 南庄老街
☑ 青青草原
☑ 天空步道

第三天

南投 🚌 台中

(早/午/-)

☑ 日月潭风景区 (乘船游湖)
☑ 文武庙
☑ 高美湿地
☑ 逢甲夜市

第四天

台中 🚌 台北 🚌 宜兰

(早/-/晚)

☑ 国家歌剧院 (外观拍照)
☑ 审计新村
☑ 深坑豆腐街
☑ 罗东林业文创园区

第五天

宜兰 🚌 台北

(早/午/-)

☑ 龙山寺
☑ 剥皮寮老街
☑ 榕锦时光生活园区
☑ 西门町购物商圈

第六天

台北

(早/-/-)

☑ 全日自由活动

第七天

台北 ✈️ 回程

(早/机上用餐)

★★★★★



★★★★★

✓ 6早餐/2午餐/2晚餐

风味餐：

★ 蒸笼宴
★ 怀旧料理
★ 邵族风味餐
★ 胡须张鲁肉饭

观光景点：

桃园

- ◆ **中坜夜市** - 吃喝玩乐应有尽有，前半段以港韩服饰、生活日用品、休闲娱乐等居多；后半段则是美食的天堂，多家知名摊位，好吃美味不输其他的夜市！

苗栗

- ◆ **南庄老街** - 喜欢逛街和小吃、名产的人是不会错过的老街。桂花酿、桂花冰镇、汤圆、桂花梅、手工面条烟熏鲑鱼。好吃之余，也别忘了欣赏桂花巷中的风情。

台中

- ◆ **国家歌剧院 (外观拍照)** - 曾获普立兹克奖的日本建筑师伊东雄设计在这完美建筑之内，有三座专业剧场以及一个多功能空间「角落沙龙」，蓝天白云下的广场、户外剧场、屋顶的空中花园，可说从里到外、从地面到屋顶，都是魅力的舞台。
- ◆ **审计新村** - 汇集了许多特色美食、咖啡厅，偶尔还有市集举办，每到假日总是吸引了不少人前往，每隔一段时间来审计新村，都可以发现新亮点。

南投

- ◆ **青青草原** - 是清境农场人气最旺的景点，绵延不尽的草原，羊群不时穿梭其中恍如北国风光，享有「雾上桃源」之称，是中部地区最热门的观光景点。
- ◆ **天空步道** - 全台首座高山空中步道，步道采用高架设计，延伸至树林之间，成为独特的高架空中步道，让旅客可远眺中央山脉及奇莱山。
- ◆ **日月潭风景区 (含游湖)** - 是全台最大的淡水湖泊，日月潭是以拉鲁岛为界，东、西两侧因形似「日轮」和「月钩」因而得名，百年来享有台湾八景的美誉。

宜兰

- ◆ **罗东林业文创园区** - 遍植绿林的园区满是苍绿，漫步其中身心皆舒畅，园区规划自然生态池、水生植物池、运材蒸汽火车头展示区、森林铁路...等设施。

台北

- ◆ **龙山寺** - 为台湾的国家二级古迹，亦称万华龙山寺或简称龙山寺，与台北101、国立故宫博物院、中正纪念堂并列为外国观光客至台北旅游之4大胜地。
- ◆ **榕锦时光生活园区** - 原为日治时期台北刑务所官舍，是台北新整修完成的日式园区，集合了14个品牌，兴波咖啡、好丘、九州松饼都进驻，是最新的超人气打卡点。



酒店或同级 (6晚)

- ✓ 桃园丽多森林温泉会馆或同级 x1晚
- ✓ 南投经典大饭店或瑞居饭店或同级 x1晚
- ✓ 台中星漾商旅或香富大饭店或同级 x1晚
- ✓ 宜兰烟波酒店或同级 x1晚
- ✓ 台北PAPA WHALE或西门星辰或同级 x2晚

★★★★★

推荐购物站

★★★★★

- ✓ 山地特产中心
- ✓ 茶艺馆
- ✓ 貔貅展示中心
- ✓ 珍珠养殖中心
- ✓ 伴手礼专卖店

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Shenji New Village
审计新村



Wenwu Temple
文武庙



Green Green Grassland
青青草原



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ TAOYUAN

(MOB/-)

- ☑ ZhongLi Night Market

D2

TAOYUAN 🚌 MIAOLI 🚌 NANTOU

(B/-/D)

- ☑ Nanzhuang Old Street
- ☑ Green Green Grassland
- ☑ Qingjing Skywalk

D3

NANTOU 🚌 TAICHUNG

(B/L/-)

- ☑ Sun Moon Lake (Boat Ride)
- ☑ Wenwu Temple
- ☑ Gaomei Wetlands
- ☑ FengChia Night Market

D4

TAICHUNG 🚌 TAIPEI 🚌 YILAN

(B/-/D)

- ☑ National Taichung Theater (Outlook)
- ☑ Shenji New Village
- ☑ Shengkeng Tofu Street
- ☑ Luodong Forestry Culture Park

D5

YILAN 🚌 TAIPEI

(B/L/-)

- ☑ Longshan Temple
- ☑ Bopiliao Historical Block
- ☑ Rongjin Gorgeous Time
- ☑ Ximending Shopping District

D6

TAIPEI

(B/-/-)

- ☑ Free & Easy

D7

TAIPEI ✈️ DEPARTURE

(B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

TAOYUAN

- ◆ **ZhongLi Night Market** - there are everything to eat, drink and play. The first half is mainly Hong Kong & Korean style clothing, daily necessities, leisure and entertainment; the second half is a paradise of food, many well-known stalls and delicious Taiwanese foods.

MIAOLI

- ◆ **Nanzhuang Old Street** - people who like to go shopping and snacks, famous products are old streets that will not be missed. Sweet-scented osmanthus iced TangYuan, sweet-scented osmanthus, hand-made noodles smoked salmon. Also, don't forget to enjoy the style of the GuiHua lane.

TAICHUNG

- ◆ **National Taichung Theater (Outlook)** - designed in this perfect building, the Prizker Prize-winning Japanese architect Ito Kazuo has three professional theaters and a multi-purpose space "corner salon"; a square under blue sky and white clouds, and outdoor theater, and a sky garden on the roof. It can be said that from the inside out, from the ground to the roof, it is a stage of charm.
- ◆ **Shenji New Village** - there are many specialties, cafes and occasional market gatherings. Every holiday has always attracted a lot of people. Every time you audit the new village, you can discover new highlights.

NANTOU

- ◆ **Green Green Grassland** - the most popular spot in Qingjing Farm, the endless grassland, and the sheep gathering oftenly. It is the most popular tourist attraction in the central region.
- ◆ **Qingjing Skywalk** - the first high-altitude air trail in the whole station, with an elevated design and extending into the woods, is a unique elevated aerial walkway that allows visitors to overlook the Central Mountains and Mount Chilo.
- ◆ **Sun Moon Lake (Boat Ride)** - it is the largest freshwater lake in Taiwan. The Sun Moon Lake is bounded by Lalu Island. The east and west sides are named after "Sun Wheel" and "Moon Hook". It is the reputation of eight scenic spots in Taiwan for over 100 years.

YILAN

- ◆ **Luodong Forestry Culture Park** - the park where the green forest is planted is full of green, and the body and mind are comfortable. The park plans natural ecological pool, aquatic plant pool, transportation steam locomotive display area, forest railway, etc., combining leisure and education.

TAIPEI

- ◆ **Longshan Temple** - it is also known as the National Second-class Historic Site of Taiwan, also known as Wanhua Longshan Temple or Longshan Temple. It is also listed as the four major tourist destinations for tourists from Taipei to Taipei 101, the National Palace Museum and the Chiang Kai-shek Memorial Hall.
- ◆ **Rongjin Gorgeous Time** - it is a newly renovated Japanese-style park in Taipei. It gathers 14 brands, including Xingbo Coffee, Haoqiu, and Kyushu Muffins. It is the latest super popular check-in spot.



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- | | |
|---|-----------|
| ✓ Taoyuan Lido Forestry Spa Resort or similar class | x1 Night |
| ✓ Nantou Classic Hotel or The Deer Resort or similar class | x1 Night |
| ✓ Taichung Stay Hotel or Golden Pacific Hotel or similar class | x1 Night |
| ✓ Yilan Lakeshore Hotel or similar class | x1 Night |
| ✓ Taipei PAPA WHALE Hotel or Ximen Citizen Hotel or similar class | x2 Nights |

★ ★ ★ ★ ★



★ ★ ★ ★ ★

✓ 6 Breakfast / 2 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Steamer Banquet
- ★ Old Taiwan Style Cuisine
- ★ Thao Aboriginal Cuisine
- ★ Formosa Chang Lu Rou Fan

★ ★ ★ ★ ★

RECOMMENDED SHOPPING

★ ★ ★ ★ ★

- | | | |
|-----------------------------|-----------------|------------------------|
| ✓ Aboriginal Local Products | ✓ Tea House | ✓ Pi Xiu Tianlu Museum |
| ✓ Pearl Exhibition Centre | ✓ Souvenir Shop | |

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A – 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C – 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I – 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin “V-Shape”
时差 Time Different 	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾（台北）时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	☐ Spring 春季 3月 – 5月 Mar to May 19°C - 27°C ☐ Summer 夏季 6月 – 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C ☐ Autumn 秋季 9月 – 11月 Sep to Nov 30°C - 15°C ☐ Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 Boeing 777		

Departure Date:

出发日期：

Tour Fare:

团费：

Tipping:

小费：

Visa:

签证：

Flight :

航班行程：

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费：

Agent Collection Fee:

旅行社代收费：

Travel Insurance:

旅行保险：

TOTAL :

总数：

GD Partner:

